
 

 

 

  

  

  

 

 

 

Klubs “Māja” - jaunatne vienotai Eiropai 
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Pasākums Datums Mēnesis 

Hausa dzimšanas diena 7. 02. 

Februāris 

CAP biedru apmācības 13.02.-14.02. 

                     Eiropas klubu gājiens 2.0 
Februāris 2016 – 

oktobris 2017 

Atpakaļ uz skolu 14.03.-10.05. Marts 

               Valdes vidus termiņa izvērtēšana Aprīlis 

EYE 2016 18.05.-24.05. 

Maijs 

Eiku skolotāju tikšanās 27.05. 

Vasaras nometne 8.08.-14.08. 
 

Augusts 
Lietuvas projekts 15.08.-23.08. 

Kopsapulce 17.09. Septembis 

Peintbols 1.10.  

Oktobris 

 Eiku pārgājiens 14.10. 

Vasaras kokteilis 5.11. Novembris 

Ziemassvētki 
 

20.12. 
Decembris 

 



 

 Prezidenta piezīmes  
 

 

 

"Art is the most intense mode of individualism that the world has known." 

  

                                                                                                          Oscar Wilde 

 

        Šopavasar, pirmo reizi veidojot prezentāciju par mums, es nonācu pie  

secinājuma, ka hausists ir kā Sprīdītis. Šim secinājumam es esmu guvusi tikai 

apstiprinājumu. Manuprāt, tas ir labs veids, kā mūs raksturot. 

       Mēs maldāmies projektu atskaitēs, pasākumos, mērķos un idejās. Varētu rakstīt par to, 

kas izdarīts, bet tam ir domāts apkārtraksts jeb apkopojums 

par mūsu darbiem un nedarbiem, tāpēc - mazliet par nākotni.  

        Es vēlētos 2017.gadu redzēt kā iedvesmas gadu un gadu, 

kad veidojam projektus un pasākumus tādus, kādi mūs pašus 

aizrauj. Gribētos redzēt acis, kuras spīd ikkatru reizi, kad 

piemin autora ideju biedru sēdēs vai satiekot uz ielas.  

      Un to es arī novēlēšu, lai jums nākamgad acis spīd!  

                                                                                                             

Kristiāna  

 

Vārds redaktoram 

        Sveiks, hausist! Man ir liels prieks un gods, ka varu tevi uzrunāt šādā formātā. 

Pagaidām esmu iepazinusies tikai ar dažiem hausistiem, un tikko ir pienācis brīdis, kad 

beidzies mans pārbaudes laiks .  

        Apkārtraksts bija interesants veids kā ieraudzīt Hausu no cita skatu punkta un būt tuvāk 

cilvēku emocijām. Šis uzdevums man lika justies piederīgākai Hausam, izjust Hausa garu.  

  Ceru, ka uzdevums ir godam izpildīts, un jūs varēsiet priecāties un baudīt!  

    

Paldies Kristiānai par uzticēto uzdevumu, Intai par rediģēšanu un hausistiem, kuri dalījās 

savā pieredzē un emocijās!  

Ieva 

 

 

 
 



Februāris
 

 

 

Hausa dzimšanas diena 

    Hausisti ir ļoti laimīgi ļaudis, jo katram no mums ik gadu ir divas dzimšanas 

dienas, turklāt viena no tām jau 21 gadu tiek atzīmēta februāra sākumā. Svinot Klubs 

“Māja” jubileju, katru gadu mēs priecājamies par satikšanos un kopā būšanu – 

lielākās un mazākās svinībās kopā sanāk bijušie, esošie un topošie hausisti, un, 

protams, Hausa draugi.  

   Patiesību sakot, priecājos, ka apkārtrakstā man ticis tas gods rakstīt tieši par Hausa 

21. dzimšanas dienu, jo šī gada svinību viesus uzņēmu savās mājās.  

  Tērpušies džemperos un apbruņojušies ar nebeidzamiem gardumu krājumiem, 2016. 

gada  6. februārī aizvadījām ļoti sirsnīgas un mājīgas dzimšanas dienas svinības. Kopā ar 

mūsu brīvprātīgo meiteni Aliči gatavojām tiramisu un dekorējām svinību istabu, ar Rutu un 

Eduardu parūpējāmies par īpašo dzimšanas dienas zupu, visi kopā ēdām kliņģeri un pašu 

ceptus kēksiņus, kā arī uzņēmām tradicionālās kopbildes (jā, arī to, kur Žeņam nav krekla). 

Spēlējām spēles, tērzējām, kavējāmies atmiņās un iemūžinātajos foto mirkļos no 

iepriekšējām jubilejām, un vienkārši bijām visi kopā. 

 

 

 

 

  

  

  

 

 

  

 

 

 

 

           Lai gan 50% viesu šajās svinībās bija saaukstējušies un frāze “uz veselību!” 

izskanēja biežāk nekā “daudz laimes!”, svētki izdevās tieši tādi, kādiem tiem jābūt – 

omulīgi, sirsnīgi un patiesi mājīgi. 

Renāte  

 

 
                                                                                                                 

 



Februāris 
 

 

CAP biedru apmācības 

Šogad sākās lieliska tradīcija. 

Februārī hausisti no agra rīta līdz vēlam vakaram pulcējās zem viena jumta un cēla. 

Ko cēla? – Kapacitāti! 

Projekts – biedru apmācības un darbs pie mājaslapas. Apmācību laikā dalībnieki, kas 

pārsvarā bija jaunie biedri, veica gan grupu, gan individuālus uzdevumus. Sāka ar 

iepazīšanos, saliedēšanos un Hausa iepazīšanu, turpināja ar laika plānošanu, Google, 

mājaslapas un sociālo tīklu izmantošanas apgūšanu, ieguva pamatīgu informācijas bagāžu 

projekta vadības seminārā, veidoja uzmetumus grupu projektam, vakarā diskutēja par 

dzimumu līdztiesību un ar pēdējo transportu brauca mājās, lai nākamajā rītā 9:00 ierastos uz 

brokastīm.   

Otrā diena 

pagāja plānošanas 

darbos, kas rezultējās 

ar vairāku projektu 

ideju prezentācijām. 

Pēc apmācībām 

vairākiem 

dalībniekiem gribējās 

kapacitāti celt vēl 

vairāk, un tika 

izveidota tikšanās idejām pilnajiem un darīt gribošajiem, lai viņi cits citu atrastu un 

sadarbotos.  Pamatīgi.  

   CAP bija mans pirmais nopietnais projekts. Man, tajā brīdī vien nepilnu pusgadu 

hausistes godā esot, uztic šādu lietu! Divu dienu pasākumu jaunajiem biedriem, kur 

nodarbības vada pieredzējušie hausisti. Man taču pašai vajadzēja iziet tās apmācības, pirms 

sāku organizēt! Taču šādas ugunskristības ir to vērtas. Visas kļūdas ir tā vērtas. Man nebija 

ne jausmas, ka no kļūdām var mācīties tik daudz. 

 

 

 



Februāris 
 

 

   Vēroju, kā jaunie ar katru nākamo nodarbību lēnām sāk taustīties neformālās 

izglītības virzienā, kad es, ar papīru kaudzi padusē un tējas krūzi rokā skrienot pāri līgumiem 

un rēķiniem, esmu pati sev soli priekšā. Pārlieku atbildīgi, mežonīgi un steigā. Bet 

gandarījums ir. CAP apmācību dalībnieki taču šobrīd ir tie, kas bīda Hausa darbību uz 

priekšu, taisīdami iekšējos un ārējos pasākumus. Tieši tie cilvēki, kas februārī vēl mācījās, 

ko nozīmē NVO publicitātes platforma, šobrīd pilnībā valda pār www.klubsmaja.lv un 

sociālajiem tīkliem. 

 

 

 

 

      

 

 

 

 

 

Decembris. Ir apstiprināts projekts “CAP 2”. Februāris atkal tiks pildīts ar jaunu 

hausistu idejām, tas atkal būs pārbaudījums manam telefonam un e-pastam. Taču šoreiz ir 

vairāk palīgu – pa gadu izaugušie un apņēmīgie biedri. Un manis pašas izaugsme arīdzan. 

Tā tas rats griežas – te, Hausā, darīt patiesi iemācās darot. Un ir labi, ka tā.  

Ir labi, ka var darīt. 

Ilga  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Februāris 
 

 

Eiropas klubu gājiens 2.0. 

Jāatzīst, ka pēc 2000. gadu sākuma un Eiropas klubu uzrāviena, kad tie pastāvēja 

vairākās valstīs un bija aktīvi, pēdējos gados valdījis nosacīts panīkums. Panīkums varbūt 

arī nebūtu īstais vārds, jo vismaz Latvijā Eiropas klubi joprojām darbojas un veido 

pasākumus, izzina Eiropu. Tomēr trūkst koordinētas darbības, kā arī laiciņu esam jutušies 

pilnīgi atrauti no Eiropas klubu tīkla. Daļa Eiropas klubu pat nenojauta par tāda Klubs 

“Māja” esamību. Salīdzinoši nejauša un veiksmīga bija Šūmana fonda Polijā pārstāves e-

pasta nokļūšana līdz Rutai Beinārei 2014. gadā. Iespējams, ka tas būs bijis sākums otrajam 

Eiropas klubu gājienam Eiropā. 

Šūmana fonds Polijā, kas ir nacionālie koordinatori saviem Eiropas klubiem, bija 

izlēmis, ka līdz ar jauno ES fondu periodu (2014-2020), būtu jāiesniedz stratēģiskās 

partnerības projekts, lai stiprinātu Eiropas klubu tīklu gan savā valstī, gan Eiropā. Jāatzīst, 

ka gatavošanās process bija garš, pirmais projekts tika noraidīts, jo tāme bija pārlieku liela. 

Tomēr Maja Selana (Maja Selan) no Šūmana fonda tik viegli nepadevās. Šī neatlaidība nesa 

augļus – 2015. gada nogalē tika apstiprināts projekts “Clubbing Europe – strengthening 

active European clubs and creating new ones”, kas kopā ir savedis Latvijas, Polijas un 

Portugāles organizācijas, kuras ir nacionālie Eiropas klubu koordinatori, kā arī pārstāvjus 

no Francijas un Vācijas, kuras vēlas šo tradīciju iedibināt savās valstīs. Projekts ilgs no 2016. 

gada februāra līdz 2017. gada nogalei. Šobrīd tas ir lielākais projekts Eiropas klubiem, kurā 

iesaistījusies arī Latvija. 

 

 

 

 

 

 

 
 



Februāris 
 

 

Kā projekts tiek īstenots? 

No Klubs “Māja” puses projektu koordinē Arvis Renckulbergs, tomēr viņam ir 

vairāki palīgi. Projekta norisi var iedalīt divās daļās – starptautiskās aktivitātes un vietējās 

aktivitātes. Klubs “Māja” organizē vietējās aktivitātes, lai aktivizētu Eiropas klubus, 

veicinātu to sadarbību un jaunu ideju rašanos. Šobrīd jau ir notikuši vairāki pasākumi – 

Eiropas klubu skolotāju konsultantu tikšanās šī gada 27. maijā1, Klubs “Māja” un Eiropas 

klubu pārgājiens Bēnē šī gada 14. un 15. oktobrī2 un, protams, 2016. gada lielākais 

pasākums Eiropas klubiem – Ādažu konference “Veido līderi sevī” 1.decembrī. Konference 

pulcēja kopā 15 no šobrīd 22 aktīvajiem Eiropas klubiem. 

Savukārt starptautiskā līmenī jau ir noticis skolotāju treniņš, kur Eiropas klubu 

konsultanti apmācīja jaunos skolotājus, kas klubus tikai veidos. Tas tika organizēts no  

6.-10. jūlijam Portugālē. Oktobra sākumā (10.-12. oktobris) trīs Eiropas klubu pārstāvji no 

Latvijas piedalījās starptautiskajā Eiropas klubu konferencē, kas notika Polijā. Nākošajā 

gadā gaidāma jauniešu apmaiņa, kad vācu skolēni dosies ciemos pie mums, lai mācītos, kā 

organizēt Eiropas klubu. Tāpat sekos arī vēl vairāki vietējie un starptautiskie pasākumi. 

Inta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                     Eiku skolotāju tikšanās 

 

 

 

 

 

                                                           
1 Vairāk par pasākumu var lasīt te: http://www.klubsmaja.lv/index.php/9-jaunumi/455-eiropas-klubu-konsultantu-skolotaju-

tiksanas 
2 Vairāk par šo pasākumu var lasīt te: http://klubsmaja.lv/index.php/9-jaunumi/470-klubs-maja-rudens-pargajiens-2016 kā arī  

Denisa rakstā(16.lpp) par Zelta rudens pārgājienu. 

 

http://www.klubsmaja.lv/index.php/9-jaunumi/455-eiropas-klubu-konsultantu-skolotaju-tiksanas


Marts 
 

 

Eiropas lietu eksperti tiekas ar Latvijas skolēniem 

“Atpakaļ uz skolu” 

 

No 14. marta līdz 10. maijam tradicionāli norisinājās Eiropas Komisijas 

pārstāvniecības Latvijā rīkotā akcija "Atpakaļ uz skolu", kuru arī šogad koordinēja “Klubs 

“Māja”. Akcijas laikā Eiropas Savienības institūciju darbinieki, valsts amatpersonas, NVO 

pārstāvji un citi Eiropas lietu eksperti dodas uz skolām, lai dalītos savā darba pieredzē un 

zināšanās par ES. 

   Akcijas ietvaros eksperti skolēniem stāstīja par Eiropas Savienības ekonomikas, 

drošības un sadarbības aktualitātēm, piemēram, Ukrainas krīzi, tirdzniecības sadarbību un 

Brexit notikumiem, kā arī par jauniešu iespējām Eiropas Savienībā. Liels ieguvums 

skolēniem bija arī iespēja uzzināt par ekspertu darba ikdienu un pienākumiem. Ir tik daudz 

neparastu un interesantu amatu, kuru veicējus ikdienā mēs varbūt pat nepamanām, bet 

akcijas laikā bija iespējams par to visu uzzināt un, iespējams, kādam skolēnam tas deva 

iedvesmu personīgās karjeras izvēlei.     

Šogad akcijas "Atpakaļ uz skolu" ietvaros norisinājās vairāk nekā 150 vizītes, kurās 

piedalījās 6000 skolēnu.  Eksperti bija no vairāk nekā 40 dažādām iestādēm un 

organizācijām. 

           Akcijas laikā apciemoto skolu karte - eksperti  

            viesojās vairāk  nekā 70 skolās visā Latvijā 

 

 

 
 



Marts 
 

 

  

 
 

J. Pilsudska Daugavpils valsts poļu ģimnāzijas  

audzēkņi – skolas Eiropas kluba pārstāvji un  

Polijas vēstniece Latvijā Eva Dembska 

 

     

                                                                                   

Ārlietu ministrijas parlamentārā sekretāre 

                                                 Zanda Kalniņa-Lukaševica   

  J. G. Herdera Rīgas Grīziņkalna vidusskolā 

 

2017. gadā akcija “Atpakaļ uz skolu” Latvijā norisināsies jau desmito reizi. Ja vēlies 

savā skolā uzņemt kādu Eiropas lietu ekspertu, ieskaties adresē 

www.esmaja.lv/atpakal_uz_skolu, februāri sāksies skolu pieteikšanās – dalība akcijā ir 

notikums, ko nedrīkst laist garām!  

Eduards 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

http://www.esmaja.lv/atpakal_uz_skolu


Maijs 
 

 

European Youth Event 

Šī gada maijā 20 atraktīvu, smaidošu un enerģijas pilnu jauniešu grupiņa devās 

piedzīvojumā, lai piedalītos Eiropas Parlamenta rīkotajās Jauniešu dienās jeb European 

Youth Event 20163.  

       Cepuri nost (ja būtu, 

noņemtu) organizatoru priekšā, 

kas veidoja EYE 2016. Īsti 

nezinu, kā bija pagājušajā reizē, 

bet šajā tiešām bija padomāts 

par katru pasākuma dalībnieku, 

lai viņš būtu informēts par 

visām aktivitātēm, kas notiek jauniešu pilsētiņas teritorijā, kā arī pašā parlamentā. 

Rokasgrāmatas, bukletiņi lieti noderēja, lai nepazustu cilvēku pūļos, lai gan gāja jau visādi. 

Pirmajā festivāla dienā bija problēmas atrast savas nodarbības vietu “Boat”. Galu galā 

izrādījās, ka vieta un laiks tika mainīta, kas arī radīja sarežģījumus atrast jaunās telpas 

aktivitātei. Arī brīvprātīgie sākumā labi nopūlējās, lai to atrastu. Bet viss beidzās pozitīvi! 

Dace 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                           
3 Vairāk par pasākumu var lasīt te: http://klubsmaja.lv/index.php/informat%C4%ABvie-pas%C4%81kumi/457-eye-

piedzivojumi 

 



Augusts 
 

 
Hausa vasaras nometne 

 

         Es uz nometni devos ar nelielu nokavēšanos, 

teiksim, tikai divu dienu kavēšanos, jo varēja būt arī 

trīs. Atceros, ka devos uzreiz pēc darba – nu ap 

desmitiem vakarā. Nometnes norises vietā nonācu 

lielā tumsā, braucot caur nenosakāma ceļa 

biezokņiem.  

        Nometne notika tiešām lieliskā vietā. Tā 

noderētu arī, lai organizētu slepeno aģentu semināru. 

Īpaši pārsteidzoši bija no meža pēkšņi izbraukt klajā 

laukā, kas izrādījās daļa no šī gada nometnes norises 

vietas. Nākamajā rītā redzamība bija labāka, un izskatījās, ka visi citi jau apraduši pie dzīves 

meža malā. 

        Vislabāk citus dalībniekus iepazīt var tos uzmodinot, tāpēc kopā ar Ilgu devos ciemos 

uz istabām. Citi ašāk, citi ne tik aši, bet tomēr sapulcējāmies uz rīta rosmi – izkustējāmies, 

skrējām, un pēc tam brokastis. Vēlāk jau sākās nopietnās nodarbības, ko dalībnieki pacietīgi 

apmeklēja, un ar interesi iesaistās tajās. Jā, par dalībnieku aktīvu līdzdalību varēja vien 

priecāties. Īpaši brīvā laika frisbija turnīros 

vai arī leģendārajā karogu spēlē, kur 

dalībniekiem bija visas iespējas pierādīt, 

kura komanda ir visstiprākā un izveicīgākā 

dārgumu medībās. Uzvarēja, protams, 

draudzība.  

         Nometnē pavadīju vien divas dienas, 

bet ar to pietika, lai saprastu, ka pasākums 

bija lielisks. Vienmēr ir lietas, kas padodas mazāk, bet tāpēc mēs mācāmies, un man prieks, 

ka varēju būt iesaistīta šīs nometnes tapšanā. Tā bija veiksme būt ar jums! 

Baiba 

 

 
 



Augusts 
 

 

Vasaras nometne 

Pirms Klubs “Māja” rīkotās vasaras nometnes 2016. gadā es Hausu biju vien sācis 

iepazīt. Iepriekš pārstāvjus biju saticis Eiropas klubu pasākumā un braucienā uz EYE 2016. 

Šajos pasākumos bija radies tikai aptuvens priekšstats par to, kas īsti Hauss ir, bet tad notika 

vasaras nometne.  

Nometne, kas notika vairākus kilometrus dziļā mežā, kur pie upes krasta ierīkots viesu 

nams, patiešām bija burvīga iespēja atrauties no pilsētas dzīves. 

 Nometnes norises laikā mēs dzīvojām diezgan lielā izolācijā no civilizācijas, bet tas 

neliedza diskutēt par sabiedrībai svarīgiem tematiem, piemēram, par pilsonisko aktivitāti 

jauniešu vidū, jauniešu ietekmi uz sabiedriskiem procesiem. Grupās centāmies uzrakstīt un 

prezentēt arī pa kādam projektam. 

Protams, notika arī neformālas un 

sportiskas aktivitātes. Nometnes laikā bija 

divi pārgājieni. Viens uz muzeju, otrs, 

baismīgi vēsā nakts laikā, uz improvizācijas 

teātra studiju. Kā arī ļoti daudz mācījāmies 

spēlēt frisbiju. 

Vasaras nometnes laikā es sapratu, cik mājīgs ir klubs ”Māja”. Iepriekš izveidojies 

priekšstats par Hausu man bija kā par oficiālu un striktu organizāciju, bet nometnes laikā 

labāk iepazinu hausistus, un sapratu, ka tā ir vieta, kur darbojas aktīvi jaunieši, brīvi 

komunicējot savā starpā, strādājot pie lielāka mērķa un īstenojot projektus sabiedrības labā. 

Klubs ”Māja” vasaras nometne bija vieta, kur es sapratu, ka vēlos būt daļa no Hausa. 

Deniss  

  

 
 
 

 
 



Augusts 
 

 

Lietuvas projekts 
 

  Septiņi jaunieši no Latvijas piedalījās Lietuvas projektā “Feed the body, heal the 

soul.” Visiem dalībniekiem tā bija pirmā pieredze jauniešu apmaiņas projektā, un visi bija 

patīkami satraukti, jo īsti nezināja, ko sagaidīt. 

   Projektā laikā tika iepazītas Lietuvas, Serbijas un Polijas kultūras. Visas deviņas 

dienas bijām kā liela ģimene, kas atbalstīja cita citu. Lai dalībnieki labāk iepazītu cits cita 

kultūras, prezentējām valstis, piedāvājot tradicionālos ēdienus, kas katram bija paņemti 

līdzi, kā arī stāstījām katrs par savu valsti.  

     “Feed the body, heal the soul” ietvaros tika gūtas zināšanas par veselīgu 

dzīvesveidu, iepazītas nebijušas meditācijas – gongu un elpošanas meditācija. Vingrojumi 

no rīta un vakarā, visdažādāko uztura veidu iepazīšana. Caur dažādām diskusijām un sesijām 

dalībniekiem bija iespēja izveidot savus veselīga dzīvesveida mērķus, apdomāt to, ko ēdam 

ikdienā un, cik aktīvi esam. Šajā projektā jaunieši tika iepazīstināti arī ar to, kā mūsu 

domāšana ietekmē veselīga dzīvesveida piekopšanu.  

    Jauniešu apmaiņa ļāva dalībniekiem ne tikai iegūt jaunus draugus un zināšanas par 

citām kultūrām, bet arī  iespēju iepazīt pašam sevi un veselīgas dzīves uztveri.   

 Dinija 
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Hausa peintbola turnīrs 

 

   Ideja par peintbola turnīru radās kā īsts krāsas šāviens, rezultāts bija, bet no kurienes 

radās ideja? Kurš to lai zina… 

  Mums abiem šis bija pirmais kopīgi 

organizētais pasākums, un abiem pirmā tik 

foršā pieredze . Kopīgajā tikšanās reizē 

sapratām, ka vajag ēdienu.  Kāds īpaši dāsns 

uzņēmums Ikšķilē, SIA “Turbas”, piekrita 

mūs atbalstīt un nodrošināt divas ēdienreizes 

40 cilvēkiem. Ēdiens ir, tad jāgatavo 

nākamā lieta - plakāts! Benitas brālis mums izpalīdzēja un izveidoja vienu no pasaulē 

skaistākajiem meistardarbiem. Plakāti izlikti, FB ziņas ieliktas, anketa izveidota, nu tik 

jāgaida dalībnieki. Kāds bija mūsu prieks, kad pieteicās 35 cilvēki! 

  Nemanāmi ātri klāt bija pasākuma diena. Raivis stresā, Benita vēl lielākā stresā, jo 

zina, ka nokavēt nedrīkst. Jau 9:00 bijām pasākuma vietā, peintbola parkā “Dilles”, un 

sākām visu iekārtot.    10:00 ieradās pirmie dalībnieki, un drīz jau pasākums varēja sākties! 

  Bija slackline, peintbols, pusdienas, vakariņas, team-building un jaukas sarunas. 

Pats galvenais, ka bija Hausa karogs un, protams, tēja un cepumi. 

Benita un Raivis 
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Zelta rudens pārgājiens 

 

     Pirms Zelta rudens pārgājiena, sakot kādam draugam, ka došos uz Bēni, dzirdēju 

jautājumu: ”Ko Tu atkal Vācijā darīsi?” Pasmejoties varēju vien atbildēt, ka mums Latvijā 

starp Jelgavu un Lietuvu ir tāda apdzīvota vieta, kur aktīvi darbojas Bēnes vidusskolas 

Eiropas klubs, kas projekta  “Clubbing Europe” ietvaros vēlas noorganizēt kopīgu 

pasākumu, uz kuru būtu aicināti pārstāvji no Eikiem visā Latvijā. 

Pārgājiens gan bija tikai viena daļa no divās dienās ieplānotajām aktivitātēm. Pirmajā 

pasākuma dienā notika iepazīšanās 

aktivitātes, tad sekoja neliels 

pārgājiens Bēnē, kas ļāva mums 

iepazīt pagasta vidi. Pēc pārgājiena 

notika diskusijas - tika runāts par 

Eiku darbības problēmām un to 

risinājumiem. Izrādījās, 

vidusskolas Eiropas kluba 

vecbiedri bija sagatavojuši balli, 

kurā ikviens pasākuma dalībnieks bija laipni aicināts uzgriezt kādu valsīti. 

  Otrajā dienā, neskatoties uz balles radīto nogurumu, mēs bijām gatavi turpināt 

diskusijas, runājot par pasākumiem un projektiem, ko Eiki vēlas organizēt. Pēc veiktā darba 

prezentēšanas, devāmies orientēšanās sacensībās, kur pārbaudīja mūsu atmiņu par 

vakardienas laikā dzirdēto un redzēto, kā arī mūsu izturību, jo šajā divu dienu aktīvajā  

pasākumā dalībnieki tik tiešām bija nedaudz noguruši. 

          Šis pasākums bija noderīgs gan Eiropas klubiem, pieredzējušiem un tikai uz izveides 

sliekšņa, gan Klubs ”Māja” jo tika dibināti kontakti, iegūta informācija par problēmām, to 

risinājumiem un potenciālu, ko Eiropas klubi var sasniegt. 

Deniss 
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Vasaras kokteilis 2016 

 

 Vārdi “Vasaras kokteilis” ir vieni no pirmajiem, kas dzirdami prezentācijā par Hausu. 

Tas likās kā liels pasākums, uz kura organizēšanu tiekties, tādēļ līdzko mums pajautāja, vai 

vēlamies to organizēt, atbilde uzreiz bija JĀ! 

  Vasaras kokteiļa organizēšana bija izaicinošāka nekā peintbola turnīrs, jo bija daudz 

vairāk jākomunicē ar cilvēkiem, un stāstītājus nebija 

viegli atrast.     Organizējot šo pasākumu, radās arī 

grūtības mūsu pašu sadarbībā. Mēģinājām godīgi sadalīt 

pienākumus, bet beigās nezinājām otra progresu. Tomēr, 

īsti hausisti būdami, sapratām, ka no kļūdām mācīsimies, 

jo nekļūdās tikai tas, kurš neko nedara. Kopā kokteilī  

piedalījās 12 cilvēki, kaut gan pieteikušies bija ap 30. 

Pieredzējām, ka  vienmēr jārēķinās ar neparedzētiem 

apstākļiem, kad neierodas plānotais dalībnieku skaits. 

Par spīti visiem šiem šķēršļiem mums izdevās 

noorganizēt jauku pasākumu. Pieredzes stāsti pasākuma 

laikā bija visdažādākie. Viens stāstīja par Bulgāriju, cits pat par Latviju. Ieradies bija arī 

mūsu pašu Paulius, EBD brīvprātīgais, kurš strādāja Hausā no 2014. gada augusta līdz 2015. 

gada augustam. Šoreiz divas ēdienreizes izpalika, jo pasākums nebija tik garš, tomēr mēs 

nopirkām garšīgus cepumus ar šokolādes gabaliņiem, un līdzi bija lielais termoss. 

Nākotnes projekti taps un tiks īstenoti, tādēļ gaidi, dārgais hausist! 

Benita un Raivis 

 

     

      

    

  

 

 

 

 
 



Decembris 
 

 

Ziemassvētki 

 Ir pienākuši gada siltākie svētki. Paskatīsimies, kā mums gāja, organizējot Hausa 

Ziemassvētkus.   

  Ar Raivi tikāmies Hausa birojā, biju tur pirmo reizi. Lejā, 

“alā”, ko citkārt dēvē arī par pagrabu, sameklējām svētku 

dekorācijas. Likās, ka mēs divatā plānosim šo pasākumu, tomēr 

nākamajās tikšanās reizēs pievienojās Artūrs un Lauma. Artūram 

bija labas idejas, kā šos svētkus padarīt aizraujošus, un kā tad 

hausisti varētu tērpties. Lauma palīdzēja sastrukturēt idejas, tapa 

plāns, ar ko pārsteigsim.   

Man bija ļoti pozitīva pieredze, plānojot svētkus. Mēs 

spējām sastrādāties saprasties un atrast kompromisus. Tiešām 

prieks, ka komandā trāpījās tik superīgi cilvēki! 

Eva 

Hausa korporatīvie Ziemassvētki 

          20. decembrī, Klubs “Māja” tradīcija – Ziemassvētku svinēšana –tika īstenota 

nekonvencionāli. Ziemassvētku tēma bija “Korporatīvie Ziemassvētki”, kaut kas tāds, ko 

hausisti iepriekš nebija piedzīvojuši. 

         Klubs “Māja” korporatīvie Ziemassvētki tika svinēti ar elementiem, kas sastopami 

mūsdienu lielajās korporācijās. Piemēram, kā galvenais telpas dekors 

bija moderna egle, veidota no zaļiem miskastes maisiem. Tas nebūt nav 

viss! Pasākuma apmeklētāji sastapās ar vairākām aktivitātēm, kas 

rosināja gan prātus, gan lika darboties rokām.  

         Hausistus sagaidīja rūpīgi izveidoti uzdevumi, piemēram, 

sniegavīra taisīšana no apkārtējiem materiāliem, kas veicināja 

pārdomas par otrreizējo pārstrādi un izaicinoša viktorīna, kas 

pārbaudīja zināšanas par Eiropas Savienību un korporācijām tajā.  
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         Un, turpinot korporatīvo tēmu, dalībniekiem bija jāveido sava Ziemassvētku runa, lai 

iegūtu dāvanu. Paši darbīgākie dalībnieki, kuri sapelnījuši visvairāk punktu, ieguva īpašu 

balvu no “Mystery box”, kas patīkami pārsteidza. 

            Īpašs brīdis Klubs “Māja” korporatīvajos Ziemassvētkos bija gada hausista 

apbalvojums, ko saņēma Raivis Gunārs Tauriņš par īpaši aktīvo darbību organizācijā! 

Pasākums beidzās ar lielu papīra “sniega piku” kauju, kas atstāja Rīgas reģiona vadītājas 

Ilgas dzīvokli pilnīgā nekārtībā. Šis gads Klubs “Māja” ir bijis pārmaiņām pilns, tāpēc 

Ziemassvētku pasākums bija lielisks veids kā veiksmīgi noslēgt gadu un sākt jauno, 

izdevībām pilno 2017.gadu. 

Artūrs 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Portretu galerija 
 

 

Raivis 

        Iepazīšanās ar Raivi noteikti nebija nejaušība, es to sauktu par likteni. Mēs satikāmies 

nometnē, un man patiešām nebija ne jausmas, ko no Raivja var sagaidīt. 

        Viņš ir cilvēks, kurš spēs atras pareizos vārdus, lai motivētu gan sevi, gan citus. Kad 

man ir nepieciešams atgādinājums turpināt iesākto, īstais cilvēks pie kura vērsties būs tieši 

Raivis, bet es tajā pašā laikā spēšu sniegt viņam kādu padomu.  

        Kas man Raivī piesaista visvairāk? Viņa humors vienmēr izceļas, arī tajos mirkļos, kad 

ir grūti un varbūt pat nav laika smieties. Tieši ar to viņš ir tik īpašs – smaidot iet uz priekšu.  

        Raivis ir zinošs un viņam piemīt tik spēcīga loģiskā domāšana, ka dažreiz tas mani 

biedē. Ja nesanāk radoši, būs loģiski! 

        Raivim nekad nav tā, ka nav ko darīt. Pēc vieniem darbiem seko nākamie un atkal 

nākamie. Tas notiek tik ātri, ka es spēju vien apbrīnot, pa kuru laku viņš ir spējis visu izdarīt. 

        Es vēlētos no viņa ņemt piemēru, lai gan varbūt to spēj iemācīt vien 2.ģimnāzija? 

Raivja atraktiviātei nav robežu, un tieši tas viņu padara unikālu!  

Benita 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Tiekamies!  
 

 

 

 
 

 

 

Seko līdzi mūsu jaunumiem : www.klubsmaja.lv 
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Sazinies:  birojs@klubsmaja.lv 
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